
1 
 

OR.0012.5.24.2023 

 

PROTOKÓŁ nr 61/23 

z posiedzenia Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej 

odbytego w dniu 15 września 2023 r. godz. 11:00 do 11:55 

pod przewodnictwem Pani Anny Dziuby-Marzec 

 

Obecni on-line na posiedzeniu członkowie komisji: 

 

1. Dziuba-Marzec Anna – przewodnicząca 

2. Kaftan Sławomir – z-ca przewodniczącej  

3. Poznerowicz Krzysztof 

4. Zarębska Maria 

 

Obecni na posiedzeniu: 

 

1) Magdalena Majkowska – Sekretarz Miasta, 

2) Maciej Preś – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Rozwoju (IR), 

3) Michał Janik Naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego (NPP), 

4) Przedstawiciel Straży Miejskiej w Wieluniu, 

5) Magdalena Idasiak – Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Wieluniu, 

6) Agata Torchała – Kierownik Domu Pracy Socjalnej w Wieluniu,  

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 

 

Porządek obrad: 

  
1. Otwarcie posiedzenia komisji.  

2. Informacja o sporządzonym protokole nr 60/23 z posiedzenia Komisji. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania 
w wyborach ławników do sądów powszechnych na kadencję w latach 2024-2027. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranego terenu                             
w obrębie Masłowice.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów                             
w obszarze miasta Wielunia. 

6. Informacja na temat przeprowadzonych kontroli instalacji grzewczych pod kątem 
czystości powietrza na terenie Gminy Wieluń. 

7. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 
8. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 
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Porządek obrad po zmianach: 

 
1. Otwarcie posiedzenia komisji.  

2. Informacja o sporządzonym protokole nr 60/23 z posiedzenia Komisji. 

3. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania 
w wyborach ławników do sądów powszechnych na kadencję w latach 2024-2027. 

4. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranego terenu                             
w obrębie Masłowice.  

5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów                             
w obszarze miasta Wielunia. 

6. Informacja na temat przeprowadzonych kontroli instalacji grzewczych pod kątem 
czystości powietrza na terenie Gminy Wieluń. 

7. Informacja na temat realizacji zadań na rzecz osób niepełnosprawnych prowadzonych 
przez Środowiskowy Dom Samopomocy w 2022 r. i realizowanych w 2023 r. 

8. Informacja i ocena funkcjonowania świetlic środowiskowych w 2022 r. i realizowanych 
w 2023 r. 

9. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 
10. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 
Punkt 1 

Otwarcie posiedzenia Komisji. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec dokonała otwarcia posiedzenia. Przywitała wszystkich 
obecnych. Zapytała, czy ktoś proponuje zmiany do porządku obrad? Nikt się nie zgłosił. 
Poinformowała, że w dniu wczorajszym poprzez Panel Radnego, członkom komisji zostały 
przesłane dwie dodatkowe informacje, tj. „Informacja na temat realizacji zadań na rzecz osób 
niepełnosprawnych prowadzonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy w 2022                                 
r i realizowanych w 2023 r” oraz „Informacja i ocena funkcjonowania świetlic środowiskowych 
w 2022 r i realizowanych w 2022 r”. Zapytała czy Radni zapoznali z tymi informacjami                                
i wyrażają zgodę na rozszerzenie porządku obrad dzisiejszej komisji o te dwa punkty? 
 
Komisja przy (4 głosach „za”) wyraziła zgodę na zmianę w porządku obrad. 
 
Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec poinformowała, że pierwszy z dodanych przed chwilą 
punktów pn. „Informacja na temat realizacji zadań na rzecz osób niepełnosprawnych 
prowadzonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy w 2022 r i realizowanych w 2023 r”, 
będzie pkt 7 porządku obrad. Natomiast drugi dodany przed chwilą pkt pn. „Informacja i ocena 
funkcjonowania świetlic środowiskowych w 2022 r i realizowanych w 2022 r”, będzie punktem 
8 porządku obrad. Zapytała, czy ktoś jeszcze proponuje jakieś zmiany w porządku obrad? Nikt 
się nie zgłosił. 
 
Porządek obrad stanowi zał. nr 2. 
 
Więcej uwag nie stwierdzono. 
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Punkt 2 

Informacja o sporządzonym protokole nr 60/23 z posiedzenia Komisji. 

 
Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec podziękowała za sporządzenie ww. protokołu. 

Zapytała, czy ktoś z radnych zgłasza jakieś uwagi do sporządzonego protokołu? Nikt się nie 

zgłosił. 

Komisja przyjęła protokół nr 60/23. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 3 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach 
ławników do sądów powszechnych na kadencję w latach 2024-2027. zał. nr 3. 
 
Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie? 
Nikt się nie zgłosił. Zarządziła głosowanie. Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 
uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach ławników do sądów 
powszechnych na kadencję w latach 2024-2027, kto jest przeciw, kto się wstrzymał? 
 
Komisja przy (4 głosach „za) pozytywnie zaopiniowana projekt uchwały w ww. sprawie.  
 
Opinia Komisji nr 477/61/23 stanowi zał. nr 4 do protokołu. 
 
Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 4 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranego terenu w obrębie Masłowice. zał. nr 

5. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec poprosiła naczelnika Wydziału Nieruchomości                                

i Planowania Przestrzennego Pana Michała Janika o omówienie tego punktu. 

Naczelnik Wydziału NPP Michał Janik powiedział, że jest to tylko zmiana tekstowa. Obejmuje 

ona obszar, na którym położona jest szkoła w Masłowicach. Zmiany dotyczą parametrów 

zagospodarowania działki. Poprosił Naczelnika Wydziału Inwestycji i Rozwoju Pana Macieja 

Presia o omówienie tego z czym związana jest ta zmiana. 

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś powiedział, że gmina planuje złożyć wniosek w programie 

Olimpia, dla szkoły w Masłowicach, a zapisy planu mówią o tym, że np. dopuszcza się jakiś 

spadek dachu w tym programie występują dachy krzywoliniowe, więc de facto zmiana 

dopuściłaby zmiany krzywoliniowości dachu, aby móc postawić tam tamtą konstrukcję. Dodał, 

że gmina planuje wydatkować środki i nowy wykonać w 2025 roku, więc mają odpowiednią 

ilość czasu, żeby odpowiednio wcześnie dokonać tych zmian. Aby później na etapie realizacji 
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jeżeli uzyska się dofinansowanie nie było żadnych przeszkód i była możliwość uzyskania 

pozwolenia na budowę dla takiego obiektu. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, w którym roku aplikować? 

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś powiedział, że zaaplikowali o środki zewnętrzne w tym 

roku, ale realizacja nastąpiłaby w 2025 roku.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy skoro gmina aplikuje o te środki, a chce 

realizować w 2025 roku, to czy uwzględniła też wzrost cen? 

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś powiedział, że gmina aplikuje zgodnie z warunkami 

regulaminu konkursu.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy w Masłowicach są jeszcze złożone jakieś 

wnioski o zmianę planu? 

Naczelnik Wydziału NPP Michał Janik powiedział, że na ten moment nie kojarzy, żeby były 

złożone. Dodał, że Masłowice są tylko w części objęte miejscowym planem zagospodarowania 

przestrzennego w obszarze, który był objęty zasięgiem wiatraków z Gminy Czarnożyły. 

Natomiast pozostała część jest w oparciu o decyzję o warunkach zabudowy.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy nie lepiej byłoby, gdy gmina będzie 

ponosić koszty zrobić plan dla całych Masłowic, a nie tylko punktowo? 

Naczelnik Wydziału NPP Michał Janik powiedział, że w ocenie Urzędu nie, ponieważ                            

24 września wchodzi zmiana ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym                         

i do 2026 roku gminy będą zobligowane do opracowania planów ogólnych. Stracą ważność 

studia zagospodarowania przestrzennego, nie będzie już takiego dokumentu. Będą całkowicie 

nowe dokumenty. Natomiast plany, które do tego czasu Urząd zdąży jeszcze opracować 

pozostaną w obrocie prawnym. Natomiast warunki zabudowy po 1 stycznia 2026 roku będą 

wydawane tylko i wyłącznie w oparciu o plan ogólny. Nie będzie już takiej swobody jak jest         

w chwili obecnej na podstawie analizy. Będzie to stricte związane z planem ogólnym 

zagospodarowania całej gminy. Będzie obowiązek jego opracowania dla całej gminy, czyli 

będzie to jakby takie rozbudowane studium, ale będzie miało moc planu miejscowego. Dodał, 

że największa ilość wniosków tj. Gaszyn i Dąbrowa.  

Radna Maria Zarębska zapytała, czy w związku z tym, że 25 września ma się zmienić ustawa               

i jeżeli Rada podejmie tą uchwałę to, a planu jeszcze nie zrobią do 25 września ta uchwała 

będzie z mocy prawa uchylona? 

Naczelnik Wydziału NPP Michał Janik powiedział, że nie będzie uchylona z tego względu,                  

że przepisy dotyczące opracowania planów ogólnych zaczną obowiązywać dopiero 21 stycznia 

2026 roku. Do tego momentu gminy opracowują jeszcze miejscowe plany zagospodarowania 

przestrzennego w oparciu o obowiązujące przepisy. Zmiany będą tylko w zakresie 
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prowadzenia dokumentacji planistycznej. Dodał, że wchodzi całkowicie nowy rozdział, który 

nazywa się „Partycypacja społeczna”, co wiąże się z tym, że plany będą prowadzone według 

nowych zasad. Wchodzą nowe formy upubliczniania informacji i w miejscowym planie 

uczestnictwo obywateli też się zmieni, jest kilka form konsultowania z mieszkańcami takich 

miejscowych planów. Zmieni się też kwestia dyskusji publicznych, ponieważ ustawodawca 

nakłada obowiązek organizowania jej po godzinach pracy.  

Radna Maria Zarębska zapytała, czy gmina ma środki na zawarcie umowy wykonania tego 

planu? 

Naczelnik Wydziału NPP Michał Janik powiedział, że z tego co analizowali gmina ma 

zabezpieczone środki w budżecie. Część umów, które są obecnie realizowane i płatności też 

przejdą na przyszły rok. W związku z tym, że firmy nie przerobią całości tej puli wynikającej                

z umowy.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym 
punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zarządziła głosowanie. Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla wybranego terenu w obrębie Masłowice, kto jest 
przeciw, kto się wstrzymał? 
 
Komisja przy (3 głosach „za”, 1 głosie „wstrzymującym się”) pozytywnie zaopiniowana projekt 
uchwały w ww. sprawie.  
 
Opinia Komisji nr 478/61/23 stanowi zał. nr 6 do protokołu. 
 
Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 5 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów w obszarze miasta Wielunia. 

zał. nr 7. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec poprosiła naczelnika Wydziału Nieruchomości                               

i Planowania Przestrzennego Pana Michała Janika o omówienie tego punktu. 

Naczelnik Wydziału NPP Michał Janik powiedział, że ta zmiana dotyczy obszaru terenu 

Wieluńskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji przy ul. Wojska Polskiego, jest to teren nr 12 UZ               

i tu też jest wyłącznie zmiana tekstowa, dotycząca parametrów zagospodarowania tych 

działek. A z czego to wynika więcej w tym temacie opowie naczelnik Wydziału Inwestycji                        

i Rozwoju Pan Maciej Preś. 

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś powiedział, że w tej chwili obowiązujące współczynniki 

intensywności zabudowy, czyli ile kubatury można w danym obszarze postawić                                        

są skonsumowane w granicy 100%. Główną przyczyną są korty tenisowe, jeden z tych kortów 
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jest kortem krytym. W chwili obecnej jeżeli buduje się wiatę to nie ma ona kubatury. W tej 

chwili zrobione jest zadaszenie w formie wiaty, która się kończy się 0,5 metra nad ziemią, ale 

żeby można było ten kort z dużym komfortem w okresie zimowym użytkować czyli ogrzewać 

należałoby domknąć ten obiekt do ziemi.  

Radny Sławomir Kaftan zapytał, czy ta wiata jest już wykonana? 

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś powiedział, że jest ona w projekcie. Dodał, że, aby                                  

to skonsumować należy zmienić współczynnik intensywności zabudowy, również być może 

trzeba zweryfikować powierzchnię biologicznie-czynną. 

Radny Sławomir Kaftan zapytał, czy Urząd jest już po przetargu? 

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś nie. 

Radny Sławomir Kaftan zapytał jak gmina do tego przystąpi to kiedy można się spodziewać 

nowego planu? 

Naczelnik Wydziału NPP Michał Janik powiedział, że jeżeli uda się wyłonić wykonawcę                        

to od podpisania umowy jest około 8 miesięcy. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała o co gmina składała wniosek do starostwa?                 

O wiatę, czy o zadaszony? 

Naczelnik Wydziału IR Maciej Preś powiedział, że wniosek musiał być zgodny z miejscowym 

planem. Projektant musiał doprowadzić do zgodności, czyli mimo pierwotnej koncepcji,                      

że miał złożyć na pełne zadaszenie musiał złożyć na zadaszenie w formie wiaty.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy jeszcze ktoś chciałby zabrać głos w tym 
punkcie? Nikt się nie zgłosił. Zarządziła głosowanie. Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 
projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla wybranych terenów w obszarze miasta Wielunia, kto 
jest przeciw, kto się wstrzymał? 
 
Komisja przy (2 głosach „za”, 2 głosach „wstrzymujących się”) pozytywnie zaopiniowana 
projekt uchwały w ww. sprawie.  
 
Opinia Komisji nr 479/61/23 stanowi zał. nr 8 do protokołu. 
 
Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 6 

Informacja na temat przeprowadzonych kontroli instalacji grzewczych pod kątem czystości 

powietrza na terenie Gminy Wieluń. zał. nr 9. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?  
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Radna Maria Zarębska powiedziała, że w przedstawionej informacji ujęty jest również Pan 

naczelnik Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego Pan Michał Janik. W związku 

z tym zapytała, czy zmieniło się coś w ustawodawstwie, że tą materią zajmuję się teraz również 

Wydział Nieruchomości i Planowania Przestrzennego? 

Naczelnik Wydziału NPP Michał Janik powiedział, że zgodnie z ustawą o ochronie środowiska 

sprawa została po części przekazana do Straży Miejskiej, chodziło tutaj o zbadanie popiołu                     

w palenisku.  

Radna Maria Zarębska zapytała, kto pobierał ta próbkę?  

Przedstawiciel Straży Miejskiej w Wieluniu powiedział, że pobierała to Straż Miejska. 

Finansowane był to o z Wydziału Nieruchomości i Planowania Przestrzennego. 

Radna Maria Zarębska odniosła się do przedstawionej informacji mówiąc, że w 2022 roku                    

i 2023 roku przeprowadzane były kontrole. W 2022 r. było ich 17, w 2023 r. – 16. Na 17 

kontroli, wymienione jest 10 ulic i 5 wiosek. Zapytała, czy na każdej ulicy miała być robiona 

jedna kontrola. Jak to było robione? Dodała, że w 2023 roku jest 16 kontroli, na 10 ulic                              

i 2 wioski.  

Przedstawiciel Straży Miejskiej w Wieluniu powiedział, że najczęściej było  to wykonywane 

na wniosek mieszkańców. Kontrole te powtarzały się. W jednej lokalizacji przeprowadzali kilka 

kontroli. Na przykład było zgłoszenie, że ktoś spala odpady, które było na podstawie 

intensywnego zadymienia. Na każdą interwencję muszą zareagować. Z każdej kontroli 

sporządzany jest protokół.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił. Powiedziała, że kiedyś Pan Burmistrz mówił, że będzie pobierał 

próbki z Energetyki Cieplnej. W związku z tym zapytała, naczelnika Wydziału Nieruchomości               

i Planowania Przestrzennego Pana Michała Janika, czy będzie finansowane  to z jego wydziału? 

Naczelnik Wydziału NPP Michał Janik powiedział, że nie. Dodał, że jest to postepowanie, które 

zostało zainicjowane na wniosek Śląskiego Alarmu Smogowego.   

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, na czyj koszt w Energetyce Cieplnej 

prowadzone są te badania? 

Naczelnik Wydziału NPP Michał Janik powiedział, że nie ma wiedzy w tym temacie. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił. Podziękowała, za przygotowanie ww. informacji. 

Komisja przyjęła informację na temat przeprowadzonych kontroli instalacji grzewczych pod 

kątem czystości powietrza na terenie Gminy Wieluń. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 
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Punkt 7 

Informacja na temat realizacji zadań na rzecz osób niepełnosprawnych prowadzonych przez 
Środowiskowy Dom Samopomocy w 2022 r. i realizowanych w 2023 r. zał. nr 10. 
 
Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?  

Radna Maria Zarębska powiedziała, że jest pełna podziwu i zaangażowania za prace na rzecz 

osób niepełnosprawnych prowadzonych przez Środowiskowego Domu Samopomocy                       

w Wieluniu. Podziękowała, pracownikom Środowiskowy Dom Samopomocy w Wieluniu za ich 

codzienną pracę i trud włożony w pracę z osobami niepełnosprawnymi. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec również podziękowała pracownikom Środowiskowego 

Domu Samopomocy w Wieluniu za ich codzienną ciężką pracę. Pokreśliła, że w informacji 

napisane jest, że pracownicy Środowiskowego Domu Samopomocy biorą czynnie udział                     

w różnego rodzaju szkoleniach. Zapytała, czy przedstawiciele Środowiskowego Domu 

Samopomocy chcieliby odnieść się do przedstawionej przez nich informacji? 

Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Wieluniu Magdalena Idasiak 

powiedziała, że zwiększyła się im dotacja. Dostali środki na remont tarasu, który 

przeprowadzili. Dodała, że niezbędne są finanse, aby realizować swoje cele statutowe. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy są tam jakieś kolejki? 

Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Wieluniu Magdalena Idasiak 

powiedziała, że na bieżąco przyjmują. Dodała, że kolejki są zawsze. Zawsze jest parę chętnych 

osób. Natomiast mają tylko 40 miejsc i ograniczoną liczbę pracowników.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy gdyby w Wieluniu był drugi taki dom,                  

to byłby on również zapełniony? 

Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Wieluniu Magdalena Idasiak 

powiedziała, że uważa, że lepiej było by dofinansować jeszcze ten który jest i ewentualnie 

poszerzyć liczbę miejsc.  

Radny Sławomir Kaftan zapytał, czy pierwszeństwo mają mieszkańcy Gminy Wieluń? 

Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Wieluniu Magdalena Idasiak 

powiedziała, że nie ma takiej zasady. Jeżeli osoba spełniła kryteria, złożyła wniosek, jest 

miejsce, to nieważne z której gminy ona jest zostanie przyjęta. Musi być tylko spełniony 

wymóg podpisania porozumienia w zakresie pomocy społecznej polegający na objęciu 

mieszkańców z gmin ościennych z zaburzeniami psychicznymi opieką i usługami świadczonymi 

przez Środowiskowego Domu Samopomocy w Wieluniu.  

Radny Sławomir Kaftan zapytał, czy jest według kolejności zgłoszeń? 
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Kierownik Środowiskowego Domu Samopomocy w Wieluniu Magdalena Idasiak 

powiedziała, że kto pierwszy złoży wniosek jest przyjmowany. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił. Podziękowała, za przygotowaną ww. informację. 

Komisja przyjęła informację na temat realizacji zadań na rzecz osób niepełnosprawnych 
prowadzonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy w 2022 r. i realizowanych w 2023 r. 
 
Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 8 

Informacja i ocena funkcjonowania świetlic środowiskowych w 2022 r. i realizowanych w 2023 
r. zał. nr 11. 
 
Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?  

Radna Maria Zarębska powiedziała, że powyższa informacja jest bardzo obszerna                                      

i merytoryczna. Podziękowała pracownikom świetlic środowiskowych za ich codzienną ciężką 

pracę i dobrą pracę.   

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała w jaki sposób dzieci trafiają do takiej świetlicy? 

Kierownik Domu Pracy Socjalnej w Wieluniu Agata Torchała powiedziała, że jest                                    

to na wniosek rodziców, szkoły, pedagoga szkolnego lub na Sądu.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała czy są tam kolejki? 

Kierownik Domu Pracy Socjalnej w Wieluniu Agata Torchała nie. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy w świetlicach jest dużo dzieci z pełnych 

rodzin? 

Kierownik Domu Pracy Socjalnej w Wieluniu Agata Torchała powiedziała, że na 30 dzieci, 

mają jedno dziecko z Ukrainy z pełnej rodziny i w tym roku doszła dwójka dzieci gdzie jest 

pełna rodzina. Dodała, że Środowiskowy Dom Samopomocy w Wieluniu m.in. prowadzi zajęcia 

o przemocy fizycznej lub psychicznej. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił. Podziękowała, za przygotowaną ww. informację. 

Komisja przyjęła informację i ocenę funkcjonowania świetlic środowiskowych w 2022 r.                           
i realizowanych w 2023 r. 
 
Więcej uwag nie stwierdzono. 
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Punkt 9 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie?  

Radny Sławomir Kaftan powiedział, że w związku z tym, że nie będzie go na najbliższej sesji 

prosi o zadanie pytania przy zmianach w budżecie, które brzmi „Czy będzie w tym roku zaczęta 

budowa kortów tenisowych?” 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zanotowała to pytanie. Zapytała, czy ktoś jeszcze 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? Nikt się nie zgłosił. Powiedziała, że wpłynęły odpowiedzi 

na wnioski Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej, które zostały złożone na ostaniej komisji. 

Odnośnie drugiej odpowiedzi powiedziała, że są tam dwie negatywne opinie prezesa Agencji 

Oceny Technologii Medycznych i Taryfikacji. W związku z tym zapytała, czy poprawiano                       

te programy?  

Sekretarz Miasta Magdalena Majkowska powiedziała, że zanotuje to pytanie i zostanie ono 

przesłane do Wieluńskiego Domu Kultury, tak aby odpowiedź na nie wpłynęła jeszcze przed 

sesją.  

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zapytała, czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos w tym 

punkcie? Nikt się nie zgłosił. 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Punkt 10 

Zamknięcie posiedzenia Komisji.  

 

Przewodnicząca Anna Dziuba-Marzec zamknęła posiedzenie Komisji. Pożegnała wszystkich 

obecnych. 

 

Więcej uwag nie stwierdzono. 

Na tym protokół zakończono i podpisano.                

 

    Przewodnicząca Komisji 

 

      Anna Dziuba-Marzec 

 

Protokół sporządziła: 

 

Adrianna Gajek     

 


